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                                                                                                      ............................................... 

 

sprawa: wniosków i interpelacji radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

 

 

Informuję, że na sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie w dniu 24 lutego 2016 roku zgłoszono 

następujące wnioski i interpelacje:  

 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kożuchów 

cyt.: 

1. Wniosek o umożliwienie zwiedzania wieży ciśnień przez mieszkańców, turystów – 

za odpłatnością.  

 

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  

cyt.: 

2. Z jakich środków jest amortyzowana wieża ciśnień. 

3. Proszę o przedstawienie planu finansowego jednostki MOSiR. 

 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych 

cyt.: 

4. Wnioskuje o wyrównanie, uzupełnienie braków i utwardzenie drogi w obrębie budynku 

wielorodzinnego Stypułów 90. 

5. Wnioskuje o uzupełnienie braków w drodze przy ulicy Hoża w Kożuchowie (na wysokości 

Hoża 12) pozostałości po pracach Uskom Kożuchów. 

6. Wnioskuje o wyrównanie, uzupełnienie braków i utwardzenie drogi przy ulicy Zacisze 

w Kożuchowie (droga do Przychodni Primum) 

7. Ministerstwo Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej jako zadanie zlecone samorządom 

przekazuje im wprowadzenie ustawy 500+. Czy w związku z powyższym w gminie 

prowadzone są kalkulacje kosztów związanych z wprowadzeniem  tego programu? Czy 

zakłada się jakie środki pieniężne mają zostać wydane na ewentualne dodatkowe etaty dla 

urzędników i wszelkie działania, które zostaną podjęte przy wypłacaniu świadczeń, przy 

założeniu, że samorządom zostanie przekazana równowartość 2 proc. środków z całego 

programu na realizacje tego zadania. 

 

 



Andrzej Marek – radny 

cyt.: 

8. Proszę o przedstawienie miesięcznych zarobków Prezesa spółki P.U.K. „USKOM” łącznie 

z projektami Unii Europejskiej oraz z nagrodami. 

9. Proszę o przedstawienie sprawozdania zysku i strat Wodociągów w Kożuchowie: 

a) Ile wody miesięcznie sprzedajemy w całej gminie. 

b) Jakie koszty nakładu energia + pracownicy + eksploatacja. 

c) Zysk miesięczny dla spółki. 

d) Jakie zadłużenie mają mieszkańcy. 

                                                                                       

 

 

 

                                                          Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                      Jacek Niezgodzki 


